
Protokół Nr XXIII/2016 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 września 2016 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 13 
radnych co stanowi odpowiednie kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radną Anetę Konieczną – wyraziła zgodę. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad – nie zgłoszono. 
Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów  z dwóch ostatnich sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie udzielenia pożyczki dla SPEC w Sędziszowie. 
8. Uchwała w sprawie odpłatnego nabycia od PKP S.A. prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości. 
9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku 
publicznym i wolontariacie na rok 2016. 

10. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2016 - 2028. 
11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2016. 
12. Informacja o sprawozdaniu z wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i dyskusja. 
15. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 4 
Zapytał czy są uwagi do protokołów z ostatnich sesji? Nie zgłoszono. 
Głosowanie  
13 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał informację o realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 
Poinformował iż na dodatkowej liście mamy 78 chętnych na kolektory, gdyby zwiększyła się cena 
będzie ich o kilka mniej. 
Pan Przewodniczący 
- wystosowano pismo do Wodociągów Jędrzejowskich w sprawie przywozu osadów ściekowych na 
nasz teren, z tego co wiem ma to przywozić p. Chmielarski, czy Powiat ma tylko jednego Pana, który 
będzie przywoził za jaką cenę będzie to robił? Czy jesteśmy w stanie uchronić się przed tym aby pod 
przykrywką Jędrzejowa nie przywoził z innych gmin? 
Zapytał czy Pan Chmielarski wyraził zgodę na przejście wodociągu przez jego teren jako mieszkaniec 
i sołtys? 
Pan Burmistrz 
- trudno mi dzisiaj powiedzieć, 3 krotnie nie było zgody, prosiliśmy z radnym o zachowanie 
prospołeczne i puszczenie wodociągu przez kawałek działki. Dowiem się i udzielę odpowiedzi. 
Radny Z. Gładki 
- były przywożone osady w Potoku ok. 200 – 300m od budowanej drogi E – 7, z uwagi na uciążliwe 
zapachy przerwano prace na drodze i musieli zaprzestać wywozu. 
Radny N. Jawor 



-  wiatraki były szkodliwe dla tego Pana a osady nie są, to jest dziwna sprawa? Były już przywożone 
osady z Katowic, dziwię się że robi to sołtys. 
Pan Burmistrz 
- my będziemy działać na tyle na ile nam prawo pozwoli. 
Ad. 6 
Radny R. Dębicki 
- mieszkańcy mają liczne problemy w związku z przekraczaniem dozwolonej prędkości przez 
kierowców na terenie gminy, jakieś pół roku temu  prosiłem o przygotowanie raportu przez Policję z 
kontroli prędkości.  
Policja z Jędrzejowa stoi ciągle w tych samych miejscach, 
- przypominam o montażu czujników ruchu w klatkach na os. Drewnianym, nadal nie załatwiona 
sprawa, 
- os. Drewniane koniecznie trzeba dowieźć kamień jeszcze w tym roku i rozwiązać problem 
wpływania wody do piwnic, 
- oświetlenie na os. Drewnianym, tam nie ma słupów ale może udało by się zamontować na rogach 
budynków, 
- ma być przez Urząd przeprowadzona kontrola wentylacji w budynkach, mam taka sugestię aby przy 
okazji tej kontroli sprawdzić stan dachów a zwłaszcza sprawdzić krokwie podtrzymujące dach i na 
2017 zaplanować wymianę, 
- sprawa trudna, powstał nowy plac dla handlujących przy os. Drewnianym ale nie rozwiązał 
problemu, nadal handlujący stoją  pod klatkami, przed garażami i pod oknami. Trzeba tam wstawić 
płotki albo kontrolować rano, nie można pozwolić na to aby przez pryzmat rozwoju handlu, sklepów 
ludzie mieli pod oknami krzykaczy, między blokami powinien być zakaz handlu, 
- przypominam o lampie przy bl nr 7 na Skarpie, która powinna oświetlać chodnik bo jest ciemno i 
jest to zasadne, 
- rozmawialiśmy o wycięciu krzewów i krzaków między Skarpą a ul. Leśną, gdy o to prosiłem miały 
30cm teraz już mają ponad metr, zasadne byłoby to zrobić teraz jesienią  bo na wiosnę będzie 
problem, 
- mam prośbę aby po zakończeniu obudów śmietnikowych zrekultywować teren i uporządkować, 
- były pewne perturbacje związane z wydarzeniami na Swaryszowie, czy data zaproponowana przez 
księdza to już przyjęta na stałe że to będzie pierwsza sobota po 17 sierpnia, żeby nie było tak jak w 
tym roku. Dzwonią zainteresowani do Urzędu i otrzymują informację wprost że uroczystości nie 
będzie ze względu na równolegle obchody Dożynek. Później z mediów dowiadują się, że jednak 
uroczystość będzie. Młodzież miała obiecane że będzie prowadzić apel poległych i nic z tego nie 
wyszło, Apel był prowadzone w niewłaściwej formie, 
- gazeta sędziszowska kogo ona reprezentuje, jaki jest cel i przekaz. Nie było Burmistrza ani Sekretarz 
na Swaryszowie, czułem się w obowiązku jako człowiek który nosi mundur reprezentować nas 
wszystkich. Ułożyłem przepiękne przesłanie o patriotyzmie, o pamięci i miałem nadzieję że to szersze 
grono usłyszy, że się ukaże w artykule. Mam wątpliwości co do tego w jakim kierunku to czasopismo 
idzie. 
- zapytał czy będzie światłowód na ul. Ogrodowej, osoba miała obiecane. 
Radny W. Tabor 
- sprawa parkowania TIR-ów na drodze w obrębie  PALKO, jedyną alternatywą będzie ustawienie 
znaku 10t na nowej drodze w kierunku strzelnicy, 
- poprosił o wykoszenie zarośli przy przystanku w Gniewięcinie, 
- wykonać odwodnienie od lasu sielskiego w kierunku Gniewięcina k/Młynarskich, 
- wyciąć zarośla skrzyżowanie obwodnicy z ul. Majową, 
- ująć w budżecie na 2017 rok przepompownię w Gniewięcinie. 
Radny N. Jawor 
- obciąć gałęzie przy drodze powiatowej w Borszowicach, 
- usunąć spróchniałe drzewa w Borszowicach przy posesji Płoszaja, 
- mają być nasadzenia przy wysypisku, czy tylko przy drodze? 
- proszę zainteresować się lasem, zasadzone 7ha lasu. Nie można prowadzić gospodarki leśnej tak, że 
się tylko zasadzi, las nie będzie rósł sam. Tam gdzie duży chwast nie ma sadzonek sosny, mówiłem 
żeby sadzić gęściej, po co później sadzić drugi raz bo przecież wypadły. 



Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- w gazecie Sędziszowskiej ukazał się artykuł dotyczący II Spartakiady Amazonek, który miał na celu 
zmanipulowanie opinią publiczną, 
- dlaczego mój artykuł w tym samym temacie nie został opublikowany na łamach gazety 
sędziszowskiej?, 
- czy Pan uważa że zamieszczony pięciozdaniowy artykuł wystarczył aby zrelacjonować 3 dniowe 
wydarzenia? 
- na pierwszej stronie gazety sędziszowskiej jest napis „bezpłatny monitor samorządowy gminy 
Sędziszów”. Może najwyższy czas aby zmienić napis, 
- dlaczego na łamach gazety nie może być opisywana praca radnych Rady Miejskiej? 
Radny Z. Adamski 
- poprosił o lampę na ul. Rajskiej przy posesji nr 57, 
- proszę ująć w budżecie na 2017 rok budowę chodnika przy Klonowej, 
- utwardzić teren dojazdu do garaży przy byłym PGR, 
- co się dzieje w temacie przejścia przez przejazd, czy są prowadzone rozmowy z PKP, jakie dalsze 
postępowanie w tej sprawie? 
- mamy nowe lampy ale w krzakach, światło niewidoczne, podawałem nazwiska przy mojej ulicy 
gdzie można usunąć, 
- przy ul. Sportowej brak oświetlenia,  
- przy Sportowej jest chodnik, mieszkańcy proszą o ustawienie wzdłuż ulicy 3 ławek aby starsze 
osoby mogły odpocząć oraz  1 ławkę na ul. Polnej. 
- zamontować przynajmniej 3 progi zwalniające na ul. Jędrzejowskiej, 
- poprawić zejście z wiaduktu na nasz chodnik, 
- przy Sportowej nie wykoszone łąki, pobocza tak  ale pobocza za mało, lisy mają tam siedlisko. 
Poprosił o odpowiedź na piśmie. 
Radny M. Żelezik 
- nowa droga Krzelów – Czekaj przepust k/Rokickiego były już 3 przypadki wjechania do rowu, 
proponuję dołożyć dren i poszerzyć mostek, Pan Rokicki deklaruje wykopać rowek od przepustu do 
drogi po dawnym sklepie. Proponowałbym  aby w zamian skorzystał 3 lampy uliczne a w zamian 
zrobiłby rów. 
Pan Burmistrz 
- robimy wszystko żeby lampy były. 
Radny M. Żelezik 
Marianów 
- jest zgłoszenie że firma TAMAX nie odbiera stłuczki szklanej, proszę rozeznać temat, 
- mieszkańcy proszą  o tablicę kierunkową na krzyżówce od Nr 1 – 8, 
- przy posesji nr 28 zapadliska w drodze, 
- odkrzaczyć i zebrać nadwyżkę ziemi, 
Swaryszów 
- usunąć 7 dużych świerków przy kaplicy na cmentarzu, przy dużych wiatrach stwarzają zagrożenie, 
- p. Siekanka zgłasza że zasuwy na wodociągu są za nisko lub we wjazdach, proszę sprawdzić, 
- były ustalenia z ZDP o wyczyszczeniu rowów przy posesjach Kamiński, Stachowicz, przyspieszyć 
prace bo już jest październik, 
- mam uwagi do pracowników czyszczących rowy, strumyk to powinno być robione w maju, fundusz 
sołecki był przeznaczony, te prace trzeba przyspieszyć, 
- mamy 100 lecie OSP Mstyczów , czy będą pieniądze na jubileusze? 
- Pani radna poruszyła istotny temat, chodzi się koło tego co mało zrobił a ukrywa się tego co 
najwięcej zrobił dla tego dnia Amazonek, Pani Wójcik najwięcej zrobiła przy organizacji Spartakiady. 
Mam pewien niesmak, taka uroczystość a żadnej złotówki jako Rada nie daliśmy. 
Proszę o odpowiedzi na piśmie. 
Pan Burmistrz 
- to jest demagogia. 
Radny J. Strzelec 
- powtarzam prośbę o lustro za torami, tam jest niebezpiecznie, 
- rozwiązać problem związany z plagą dzików, rozmawiać z szefem Koła Łowieckiego. 



Radna A. Konieczna 
- koniecznie trzeba sprawdzić sprawność zasuwy przy wodociągach, była awaria w  Piołunce i okazało 
się że tylko 1 była sprawna, to samo w Słaboszowicach, 
- zbliża się 1 Listopada podciąć krzaki przy drodze do cmentarza bo brak widoczności. 
Radny J. Wiencek 
- sprawdzić zapadnięte studzienki na ul. 1000-lecia, myślę że jest to jeszcze w ramach gwarancji. 
Radny Z. Gładki 
- Sosnowiec przypominam o niebezpiecznym rowie to co zgłaszano na zebraniu wiejskim, 
- Łowinia droga powiatowa Sędziszów – Łowinia pięknie wykoszone ale tam gdzie nie będzie siatek 
zimą zostały chwasty, 
- wyciąć zarośla od Pawłowic kierunek Zagaje. 
Radny Z. Konieczny 
- ustawić znak teren zabudowany Mstyczów – Podsadek, kierowcy jeżdżą bardzo szybko, 
- odmulić odcinek rowu od skrzyżowania Klimontów szkoła kierunek Gniewięcin – zarośnięty 
przepust. 
Radny R. Dębicki 
- słyszymy ciągle problem z kopaniem rowów, zapytał czy ZUK ma moce przerobowe żeby wszystko 
wykonać 1 koparką, może zasadne byłoby kupić drugą. 
Radny N. Jawor 
- zwrócił się do sołtysów, może zorganizowalibyśmy zbiórkę zboża dla poszkodowanych rolników 
którzy ucierpieli w wyniku gradobicia? 
Pan Przewodniczący 
- progi na ul. Dworcowej, czy nie można ich oznakować farbą lub taśmą aby były bardziej widoczne, 
bo wieczorem i w nocy ich nie widać. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczki dla SPEC w Sędziszowie. 
Głosowanie 
10 głosów – za                         uchwała Nr XXIII/149/2016 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie odpłatnego nabycia od PKP S.A. prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości. 
Głosowanie 
11 głosów – za                        uchwała Nr XXIII/150/2016 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
pożytku publicznym i wolontariacie na rok 2016. 
Głosowanie 
11 głosów – za                      uchwała Nr XXIII/151/2016 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały  w sprawie zmian w WPF na lata 2016 - 2028. 
Głosowanie 
11 głosów – za                     uchwała Nr XXIII/152/2016 
Ad. 11 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2016. 
Głosowanie 
12 głosów – za                       uchwała Nr XXIII/153/2016 
Ad. 12 
Informacja o sprawozdaniu z wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku. 
Pani Skarbnik 



- odczytała uchwałę RIO w Kielcach w sprawie opinii o wykonaniu budżetu gminy Sędziszów za I 
półrocze 2016 roku – opinia pozytywna. 
Ad. 13 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Radny R. Dębicki – nie mamy raportu z pomiaru prędkości, zwrócimy się do Policji o przedstawienie 
statystyki obejmującej częstotliwość i ilość mandatów, 
- czujniki ruchu nie zostały zrobione, zapisuję do wykonania, 
- przy bl. 3 na Drewnianym jest wykonywana opaska betonowa aby zapobiec wpływaniu wody do 
piwnic, zostanie również wykorytowane i dowieziony kamień, obniżymy żeby był swobodny odpływ 
wody, 
- prawidłowość działania wentylacji, z wizualnych oględzin i materiałów odbiorowych wynika że jest 
wykonane dobrze, muszą to sprawdzić osoby uprawnione co tam się dzieje, 
- wymiana dachów na budynkach, rozpoczniemy od bloku nr 3, ujmiemy w projekcie budżetu na 
2017, na pozostałych na dziś widać że nie przeciekają, 
- koszty wymiany instalacji elektrycznej i wykonanie wentylacji, wymiana części okien i drzwi to 
inwestycje, które  na os. Drewnianym znacznie przewyższyły wpływy z czynszów, 
- sprawa targu, od 2 tygodni powinno być już lepiej, będziemy się starać utrzymać drożność uliczek i 
wyjść z klatek. Trzeba na bieżąco zwracać uwagę handlującym żeby nie było krzyków. Utwardziliśmy 
teren który dał mieszkaniec przy ul. Kwiatowej, gdy przestanie ta duża grupa przyjeżdżać to tam się 
pomieści wszystkich,  
- lampa przy bloku nr 7 na Skarpie, gdy zostanie zakończone podstawowe zadanie będzie 
podwieszona aby cały chodnik oświetlić, 
- będziemy kosić teren między Skarpą a ul. Leśną i stopniowo wycinać krzaki, oprysków nie wolno 
nam stosować, 
- na pewno będzie rekultywacja terenu po budowie osłon śmietnikowych, 
- uroczystości na Swaryszowie, nikt z gminy nie udzielił takiej informacji że  uroczystości nie będzie. 
Od roku ksiądz wiedział że będą 21 sierpnia Dożynki Gminne, prosiliśmy aby uroczystość na 
Swaryszowie była 14 sierpnia, w tym dniu wypadł jakiś  zagraniczny  ślub i ksiądz Biernacki zmienił 
datę. Nikt nie mówił z gminy że tej uroczystości nie będzie, my od wielu lat szczególną troską 
otaczamy tą uroczystość na Swaryszowie jako miejsce największej martyrologii na naszym terenie, 
tam leży 50 zamordowanych osób. 
Radny R. Dębicki 
- ja usłyszałem od  Pani Sekretarz że prawdopodobnie nie będzie bo nie ma kto prowadzić i są w 
jednym dniu z Dożynkami. 
Pan Burmistrz 
- rozmawiałem z Sekretarz niemożliwe żeby tak odpowiedziała, skoro sama przygotowała scenariusz. 
To jest jakaś nadinterpretacja, to ja decyduję jako Burmistrz czy będzie czy nie. Nikt sobie nie 
pozwoli na to aby takiej uroczystości nie była w takim czy innym wymiarze. 
Apel taki czy inny dopóki są kombatanci to będziemy to szanować i jeśli chcą prowadzić będą, 
uważam że to było właściwe. Księdza prosiłem  żeby konsultował datę uroczystości z rodzinami 
których to dotyczy. Ustalili że będzie to pierwsza sobota po 17 sierpnia. Jeśli chodzi o przekaz w 
gazecie, osoba która pisała ujęła to co uważała za stosowne o wydarzeniach, o kombatantach były 
również zdjęcia. Na uroczystości reprezentował nas Wiceprzewodniczący Dariusz Juszczyk. 
- światłowód na Ogrodowej, firma NET-BIS potwierdziła że było obiecane ale obecnie odeszli bo 
wykonują duże zlecenie, zrobią jesienią albo dopiero wiosną. 
- boli mnie gdy ktoś chce pouczać o patriotyzmie, pamięci historycznej  kiedy my jako pierwsi to 
robiliśmy gdy jeszcze ogólnopolskich akcji nie było, organizowaliśmy apele, mamy Międzyszkolny 
Klub Historyczny, sadziliśmy dęby. 
Radny R. Dębicki 
- Pan mnie źle zrozumiał ja nikogo nie pouczam, nie jest to moim celem  ale zwracam uwagę, jako 
osoba która się na tym zna, że tak jak podnoszenie flagi państwowej jest zawarte w aktach 
normatywnych tak samo i prowadzenie apelu powinno być prowadzone w odpowiedniej formie, 
pomóżmy tym starszym ludziom przygotować i niech sobie kombatanci prowadzą bo im to sprawia 
przyjemność. 



Pan Burmistrz 
Odpowiedzi dla: 
Radny R. Dębicki - nie widzę potrzeby żeby poprawiać to co przygotowuje Sekretarz, gdzie jest 
odniesienie do patriotyzmu, pamięci historycznej, tradycji ludowych, nic nie będziemy poprawiać.  
- jeśli chodzi o drugą koparkę dla ZUK, czy potrzeba zatrudniać osobę, ponosić koszty eksploatacji i 
większość będzie stała, my w ostatnim czasie wydaliśmy ok. 700tys, na doposażenie ZUK w sprzęt, 
powiększyliśmy zatrudnienie o osoby do porządków. 
Radny W. Tabor – parkowanie TIR-ów wniosek przyjęty do realizacji, 
- wykaszanie przy przystankach, prośba do mieszkańców aby tam gdzie są przystanki wewnątrz wsi 
sami się zmobilizowali pomogli nam i wykosili, próbujmy to uspołecznić. 
Radny W. Tabor 
- zgodziłem się na usytuowanie przystanku na mojej działce, kierowca autobusu szkolnego jadącego 
od Klimontowa powiedział że nie będzie się tam zatrzymywał, 
Pan Burmistrz 
- sprawy usytuowania przystanków proszę uzgadniać z Naczelnikiem Januszem Kot, to musi być 
podjęte uchwałą i zatwierdzone przez Sejmik Województwa. 
Radny W. Tabor 
- jeszcze jedna sprawa, na drodze od Oczkowicz kierunek przejazd ustawić znak 5t. 
Pan Burmistrz 
Odpowiedzi dla: 
Radny T. Wiktor – odwodnienie na dł. 15 m od lasu sielskiego, pogłębienie rowu musimy zrobić. 
natomiast utrzymania drożności przepustów przed wjazdami należy do właściciela posesji, 
- przy Majowej a obwodnica wykaszamy na bieżąco, 
- przepompownia w Gniewięcinie potrzebna ale musimy sprawdzić budżet. 
Radny N. Jawor – zwrócimy się do ZDP o podcięcie gałęzi, my wytniemy w kierunku 
Wodzisławskiej, 
- była przeprowadzona kontrola nasadzeń lasu przez Fundację, która dała sadzonki stwierdzili że jest 
dobrze, gdzie brakuje będą nasadzenia. 
Radna B. Wójcik – artykuł zmanipulował opinię publiczną, nie widzę ani słowa manipulacji. Odczytał  
treść artykułu str. 14 setnego numeru gazety sędziszowskiej, 
- artykuł napisany przez radną został umieszczony na stronie internetowej gminy, 
Dlaczego nie został artykuł umieszczony w gazecie, tego nie wiem. II Spartakiada Amazonek odbyła 
się na terenie obiektów samorządu Gminy Sędziszów, które zostały do tego przygotowane i 
udostępnione na miarę możliwości. Amazonki korzystały ze wszystkich mediów, z basenu, hali, sali 
konferencyjnej za darmo, zapłacono tylko za hotel. Nie przeliczajmy tego bo uważam, że to był nasz 
udział. Nie wiem skąd się bierze że gmina nie dołożyła ani złotówki a kto oficjalnie zwracał się do 
mnie aby jakąkolwiek złotówkę dać. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- ile było rozmów od początku roku, to co miałam przyjść na kolanach do Pana Burmistrza i prosić. 
Pan Burmistrz 
- to nieprawda rozmawialiśmy, radna mówiła że sobie poradzi. Dołożyliśmy do Jubileuszu to była 
druga uroczystość ale to było łącznie dla naszych Sędziszowskich Amazonek. Podstawą był Klub 
Amazonek, który był organizatorem, dały one możliwość koleżance aby zajęła się organizacją. 
Koleżanka Bożena wykonałaś czarną robotę i pięknie było przygotowane. Przykro gdy ktoś się 
napracuje, jak pracownicy z ustawianiem sprzętu, zabezpieczeniem wewnątrz, te niewidoczne rzeczy 
żeby można było wejść na obiekty, żeby to wszystko funkcjonowało.  
Wiele wysiłku samorządu aby ta uroczystość mogła się odbyć, dzięki temu że mamy takie obiekty 
mogło to być. Dla Klubu Amazonek daliśmy łącznie 5700zł, myśmy traktowali to jako jedno. 
Gdybyśmy siebie nie traktowali  jako gospodarzy to pewnie za wszystko trzeba by było pieniądze 
brać. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- to proszę niech Dyrektor wystawi następny rachunek za korzystanie z obiektów abym mogła 
uzupełnić. Wytknięto mi że nie dziękowałam pracownikom OSiR,  uważałam że wykonywali to w 
godzinach pracy, o co chodzi nie rozumiem?  Osobiście każdemu z pracowników dziękowałam, 



proszę podać którzy są niezadowoleni. Z Urzędu Marszałkowskiego była dotacja 11tys. to co jeszcze 
miało mi zostać? 
Pan Burmistrz 
- jeśli wam zostały pieniądze to można przeznaczyć na rehabilitację dla Amazonek, to wy decydujecie 
o pieniądzach, a ja odpowiadam przez 14 lat i w ocenie zewnętrznej dobrze mi to wychodzi. 
Dyrektor OSiR 
- zostałem poproszony aby być w Komitecie II Spartakiady, przyjąłem zaproszenie, nigdy nie 
mówiłem że nie pomogę i pomagaliśmy. Artykuł piszemy z każdego wydarzenia na naszych obiektach 
ale nigdzie nie piszemy że jesteśmy organizatorami, jeśli nie jesteśmy, wtedy piszemy że coś się 
działo. Proszę wejść na stronę OSiR i sobie sprawdzić. Napisaliśmy że gościłem Amazonki bo 
gościłem, za noclegi zapłacono, za pozostałe rzeczy nie żądałem uważałem że jako OSiR powinniśmy 
pomóc. 
Pan Burmistrz 
- na spotkaniu deklarowałem że jeśli nie udałoby się pozyskać pieniędzy to musielibyśmy sobie 
poradzić i dołożyć, ale udało wam się pozyskać. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- nie byłoby tematu gdyby artykuł się nie ukazał w gazecie, mógł być na stronie OSiR. Dlaczego mój 
artykuł nie ukazał się w gazecie sędziszowskiej. 
Pan Przewodniczący 
- ja też byłem organizatorem na takiej zasadzie że koleżanka radna podstawiła pismo aby być w 
komitecie organizacyjnym. Powiedziałem że nie mam czasu, koleżanka powiedziała że wie iż nie 
mam czasu ale chodzi o to abym figurował. Na spotkaniu zapytałem jaką rolę mam pełnić usłyszałem 
– jeśli się da to pozyskiwać pieniądze a najlepiej żeby się nie odzywać. 
Pan Burmistrz 
- my opisujemy w gazecie uroczystości tak jak potrafimy, czy ten monitor to ma być promocja 
radnych czy samorządu? 
Odpowiedzi dla: 
Radni Z. Adamski i M. Żelezik na piśmie. 
Jeśli chodzi o jubileusze OSP każda jednostka dostanie 3000zł na jubileusz + 850zł. 
Radny J. Strzelec – lustra już są kupione, 
- w sprawie dzików ciągle rozmawiam z myśliwymi, będę rozmawiał z Łowczym Wojewódzkim żeby 
coś zrobili. Rolnicy mają prawo dochodzić odszkodowań od Kół Łowieckich za zniszczone uprawy. 
Radna A. Konieczna – stan techniczny zasuw to bardzo ważne, ZUK przeprowadzi przegląd, 
Dyrektor ZUK 
- właśnie dzięki temu że stara zasuwa trzymała to ludzie mieli wodę, myśmy zlokalizowali miejsce 
awarii ale tam nie było zasuwy.  
Pan Burmistrz 
Odpowiedzi dla: 
Radna A. Konieczna 
- krzaki przy drodze na Zagórze wytniemy bo tam jest objazd 1 Listopada. 
Radny J. Wiencek – sprawdzimy studzienki na 1000-lecia. 
Radny Z. Gładki – rów na Sosnowcu trzeba zabezpieczyć, to jest poważne zadanie chcemy ująć do 
budżetu 2017, na dziś można oznaczyć słupkami odblaskowymi, 
- zwrócimy się do ZDP o podwójne koszenie. 
Radny Z. Konieczny – zamówimy tablicę dla Podsadka „teren zabudowany”. 
- odmulenie rowu zgłosimy do Powiatu. 
Przewodniczący Rady – zwrócimy się do ZDP o oznaczenie najazdów na przejściach na Dworcowej. 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej  w sprawie zaakceptowania karty i spisu 
inwentaryzacyjnego nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji z mocy prawa, położonej w 
Krzelowie o pow. 0,4200ha (droga wewnętrzna – działka Nr 296). 
Rada zaakceptowała przedstawioną informację. 
 
 



Radny J. Wiencek 
- chcę się odnieść do Spartakiady bo mnie to zabolało. Jestem społecznikiem od wielu lat, nie chodzi o 
to żeby się klepać po plecach, chciałbym żeby ktoś kto przyjeżdża z zewnątrz widział co 
reprezentujemy sobą. Nie powinniśmy się dzielić przez takie imprezy, my powinniśmy się łączyć. A 
tu dzisiaj wyszło że jeden artykuł nie tak został sformułowany drugi nie został wyemitowany, proszę 
bardzo, to są imprezy gdzie dajemy z siebie wszystko swój czas, to że odchodzimy od rodziny i nie 
starajmy się przez to tutaj dzielić i pokazywać  jacy to my jesteśmy źli. 
Radny W. Tabor 
- FLUID jest na etapie startu, czy są jakieś rozmowy na temat odbioru ciepła przez SPEC, bo dajemy 
im pożyczkę dla SPEC. 
Pan Burmistrz 
- jest umowa między SPEC i FLUID że po rozpoczęciu produkcji będzie dostarczał ciepło 0,5MGW. 
To jest zakład innowacyjny, będzie produkował ciepło i energię elektryczną. To jest zakład odzysku 
energii z biomas. 
Radny Z. Gładki 
- zwrócił się do radnej powiatowej aby zaplanować na przyszłość drogę powiatową Łowinia – 
Sędziszów, obecnie przy budowie drogi E-7 transport idzie przez Łowinię, tam są już koleiny ale po 
zakończeniu inwestycji trzeba u nas dać nową nakładkę bo będzie to konieczne. 
Radna A. Konieczna 
- proszę rozeznać możliwość dowozu grupy 10 dzieci ze Słaboszowic, wcześniej nie było potrzeby, 
- wyczyścić chodnik od drogi powiatowej do szkoły, 
- problem na targu jest rozwiązany, nie ma większych zastrzeżeń mieszkańców Drewnianego, 
pilnujemy żeby mieli dojazd. 
Radny W. Tabor 
- na posiedzeniu Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi Komendant Policji zwrócił się z prośbą o 
dofinansowanie zakupu stacjonarnego probierza trzeźwości, ludzie chcą się sprawdzać, my możemy z 
Programu Przeciwdziałania tylko dofinansować a nie sfinansować. 
Pan Burmistrz 
- przyjmujemy wniosek do projektu budżetu. 
Radny M. Żelezik 
- chciałbym coś powiedzieć na temat Swaryszowa gdy umarł Pan Kowalik to uroczystości straciły na 
renomie. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- zakończmy dyskusję na tym etapie żeby ktoś nie powiedział czegoś, czego będzie później żałował. 
Sołtys B. Grabek 
- rodziny tych poległych którzy przyjeżdżają i tam się spotykają są zadowolone, że ta uroczystość jest 
tak kultywowana. Teraz gdy prowadzi to Urząd to można powiedzieć jest ekstra. 
Pan M. Podrzucek 
- chcę poruszyć temat Spartakiady i Jubileuszu Amazonek. Obchody Jubileuszu były imprezą 
zamkniętą, chcę poruszyć temat skandalicznego zachowania radnej p. Wójcik, nadużyła alkoholu nie 
dała się uspokoić. Popchnęła moją żonę, cudem nie doszło do wypadku i nie przeprosiła, powiedziała 
„kim ty jesteś nikt mi nie będzie dyktował. Gdyby przeprosiła nie byłoby mnie tutaj. Nie wiem jak się 
Rada ustosunkuje do tego ale ja jako mężczyzna i jako mąż byłbym nikim gdybym przeszedł na tym 
faktem do porządku dziennego obojętnie. Amazonka z obcego terenu nagrała filmik, zapytała czy 
może umieścić go w internecie, gdzie widać jak pani radna się zachowuje, powiedziałem żeby mi 
przesłała, mam ten film ale nie zgodziłem się na udostępnianie. Jako obywatel tego miasta nie życzę 
sobie aby osoba reprezentująca mój okręg wyborczy zachowywała się w ten sposób, tym bardziej że 
dotyczyło to mojej żony. Poczekam jak ta Pani się zachowa i przejdę do kolejnych działań. Rada 
wyciągnie wnioski albo nie, ja poczekam. 
Przewodniczący zamknął obrady XXIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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